
Informace z radnice 

 Koncem ledna jsme ve spolupráci s vedením základní školy vyhodnotili nabídku společnosti 
SCOLAREST, která projevila zájem o provozování školní jídelny. Nabídka byla velmi zajímavá, řešila 
mj. možnost výběru ze dvou hlavních jídel bez nutnosti objednávek a doplňkový prodej svačin. 
Přesto jsme nabídku nevyužili, neboť vyžadovala nemalé finanční zajištění a měla i svá úskalí pro 
žáky a jejich rodiče. S vedením školy bylo dohodnuto, že využijí některých zkušeností společnosti 
SCOLAREST a zajistí nabídku ze dvou hlavních jídel ve zkušebním provozu již koncem letošního 
školního roku. 

 Pozornost byla věnována provozu mateřské školy. S jejím vedením byly projednány možnosti 
zlepšení nabízených služeb zavedením přehledného vyúčtování docházky a spotřebované stravy 
(částečně již k nápravě došlo) a omezení spojování tříd. 

 23. ledna se uskutečnilo setkání s předsedy spolků zájmových organizací. Cílem setkání bylo 
seznámení s možnostmi podpory činnosti spolků ze strany města, spolupráce s městem a 
s kulturní komisí při organizování různých kulturních akcí v průběhu roku.  

 Město podalo žádost o dotaci na rekonstrukci ústředního topení městského úřadu. Na realizaci 
akce máme v rozpočtu připraven 1 milion korun, pokud by dotace „vyšla“, ušetřili bychom téměř 
400 tisíc Kč. Z výsledku energetického auditu vyplývá, že rekonstrukcí topení dojde k úspoře za 
zemní plyn přibližně 58 tisíc korun ročně. Další úspory ve výši asi 120 tisíc korun za rok by mohlo 
být dosaženo výměnou oken a zateplením budovy. Na tuto investici zatím nejsme připraveni, 
budeme se jí však nutně muset vážně zabývat. 

 Díky nízkému čerpání evropských dotací byl z tzv. zásobníku projektů vybrán na udělení dotace 
projekt „Rekonstrukce zahrady mateřské školy“. Žádost o dotaci byla neúspěšně podána v roce 
2009. Obsahem projektu je rekonstrukce teras všech pavilonů školky, rekonstrukce chodníků, 
herní prvky a sadbové úpravy. Náklady ve výši 4,7 milionu korun by zpočátku celé muselo hradit 
město, následně přidělená dotace by činila 4,35 milionu Kč. Právě bylo zahájeno šetření, zda je 
projekt vůbec ještě realizovatelný bez rizika odebrání dotace. Od podání žádosti o dotaci došlo 
totiž k zásadním změnám, které riziko odejmutí dotace neúměrně zvýšily.   

 Několikrát jsem řešil nezvané návštěvníky v zámku. Poslední dobou to v zámku opravdu „žije“, 
hlavně o víkendech. O nezvaných návštěvnících jsem písemně informoval majitele. Pobyt 
v prostorách zámku je vysloveně rizikový, ale kdo chce kam, … 
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